
  
    

 
 

OULUN SEURANEUVOTTELUKUNTA KOKOUSPÖYTÄKIRJA 2/2023 
 
Aika: Maanantai 13.3.2023 klo 18.00–20.24 
 
Paikka: PoPLin toimitalo, Sammonkatu 6 tai etäyhteydellä  
 
Läsnä:  Marjo Sjögren, puheenjohtaja 

Esko Hassinen, sihteeri 
Mika Alamaula 
Johanna Huotari 
Heli Jääskö 
Minna Keskitalo 
Marko Leiviskä 
Jani Oravamäki 
Ari Pikkuaho 
Jussi Vasala 
Juha Laukka 
Niina Epäilys   paikalla 1 – 7 §:t 
Jari Levjäkangas   paikalla 1 – 7 §:t 
Pirjo Nikula    paikalla 1 – 7 §:t 
Marko Savolainen   paikalla 1 – 7 §:t 
 

1. Kokouksen avaus 
  Puheenjohtaja Marjo Sjögren avasi kokouksen.  
 
2. Työjärjestyksen hyväksyminen 
 Hyväksyttiin esitetty työjärjestys 
 
3. Edellisen kokouksen pöytäkirja 

Hyväksyttiin seuraneuvottelukunnan pöytäkirja 1/2023.    
 

4. Ouluhallin käyttö eläinmessujen järjestämiseen 
   Ouluhallin isännöitsijä Jari Leviäkangas esitteli Oulun seuraneuvottelukunnalle 
     Oulun Rotukissa ry:n esitystä järjestää rotukissojen Scandinavian  
  Winner -näyttelyn Ouluhallissa huhtikuussa 2025.  
 
  Oulun liikuntalautakunta on linjannut vuonna 1997, ettei eläinnäyttelyitä 
    järjestetä Ouluhallissa.  
 
  Oulun kaupungin ympäristöterveyshuolto ei näen estettä eläinnäyttelyn 
   järjestämiselle. Oulun Seudun Allergia- Atopia- ja Astmayhdistys ei suosittele  
  Ouluhalliin eläinnäyttelyitä, mutta ei myöskään lähde kieltämään niitä.  
 
  Seuraneuvottelukunta ei vastusta eläinmessujen järjestämistä Ouluhallissa,  
  mutta huomauttaa, että Ouluhallin on jo nyt isolta osaltaan muussa kuin  
  urheilukäytössä. Seuraneuvottelukunta pitää tärkeänä, että urheilukäytön  
  tulee olla aina etusijalla hallin käytössä (liitteenä lausunto).  
 



  
 
5. Oulun hyvinvointipalvelut ja -suunnitelma  

 
 
 
 
6. Oulun liikuntapaikat ja -olosuhteet 

Uusi liikuntalaitospäällikkö Marko Savolainen esitteli Oulun 
liikuntaolosuhteista, kävijämääriä, kustannuksia ja suunnitelmia 
liikuntapaikkarakentamisesta (liite).  
 
Neuvottelukunta kävi keskustelun aiheista ja eteenkin Raksilan uuden 
uimahallin rakentaminen keskustelutti voimakkaasti.  
 

7. Liikuntapalvelujen ajankohtaiset asiat 
Liikuntajohtaja Niina Epäilys toi neuvottelukunnalle tiedoksi seuraavat asiat:  
- tila-avustusta myönnetty 270 000 euroa 35 seuralle. Avustusprosentti oli  
  17 %, aikaisemmin 20,2 %. 
- uudeksi ohjauspalvelujen päälliköksi valittu Eeva Tallqvist 
- tilavarausjärjestelmää ollaan uudistamassa 
- seurat voivat tehdä esityksiä kouluille liikuntavälinehankinnoista    

 
8. Seuraneuvottelukunnan lausunto Oulun uimahallintilanteesta 

Hyväksyttiin laadittu lausunto (liite).  
 

9. PoPLin ajankohtaiset asiat 
Neuvottelukunnalle saatettiin tiedoksi:  
- avustus seuroille kesätyöllistämiseen yhteensä 310 nuorelle 
- Ainot ja Reinot liikkeelle ikäihmisten liikuntatapahtuma  
- kuntakumppanuus Oulun kaupungin kanssa 
- eduskuntavaalien liikuntaehdokkaat näkyvät PoPLin kotisivuilla 

 
10. Muut asiat 

Keskusteltiin tilavarauksista. Sovittiin ryhmä, joka valmistelee asiaa: 
Puheenjohtaja, varapuheenjohtaja, Minna Keskitalo, Anu Haataja ja Juha 
Laukka. Ryhmä tuo esityksen seuraavaan kokoukseen.  
 
Päätettiin pyytää tilavarauksista vastaavat seuraneuvottelukunnan 
kokoukseen.  

 
11. Kokouksen päätös 

Puheenjohtaja kiitti osallistujia ja päätti kokouksen klo 20.24.  
 
 
 
 
 Pöytäkirjan vakuudeksi 

 
 

    Esko Hassinen 
    sihteeri 


